
Geacht college van Burgemeester en Wethouders en Gemeenteraad, 
 
Naar aanleiding van uw brief met Uw kenmerk 1149479, Onderwerp: Boom kappen, reageren wij 
namens vele inwoners van de Staatsliedenwijk te Barneveld. 
 
Uw brief hebben wij vol verbazing maar daarna ook met veel verdriet en verontwaardiging gelezen 
en reageren daarom via bijgesloten brief.  
Wij vragen u deze brief vol belangstelling te lezen en deze zeer ter harte te nemen. Tevens 
verwachten wij op onze vragen een antwoord en wij als inwoners van de buurt in uw plan 
meegenomen worden, voordat er stappen gezet gaan worden.  
 
Wij brengen u nogmaals onder de aandacht: 

1. De communicatie richting de inwoners van de Staatsliedenbuurt en met name de inwoners 
die in het vierkantje rondom de prachtige gezichtsbepalende Canadese Populier bij de ingang 
van de Hugo de Grootlaan wonen. 

2. Het verslag van de zeer ervaren Boomexpert, de heer D. Teunissen. Hij is niet van het 
schrijven van rapporten vanuit het herzieningsplan bekeken, maar hij spreekt vanuit de 
realistische praktijk en zoals hij de buurt en boom kent.  

3. Onderdeel van de vergunning verlening voor herziening bestemmingsplan Groen van 
Prinsterenlaan was behoud van de Canadese Populier, behoud van groen en ervoor zorgen 
voor voldoende waterlating voor het groen 

4. Wij willen met nadruk onder de aandacht brengen: 
Bijlage 4 Partiële herziening Groen van Prinsterenlaan: pagina 24  punt. 5.3  
Bijlage 3 Plattegrond waarop arceringen van het groen zijn aangebracht 
Bijlage 5 vragen en antwoorden Lokaal Belang 
Bijlage 8 verslag ervaren Boomexpert 

5. In rapport van gemeente staat als eerste advies : onderhoud. 
 
Aantal feiten: 

1. De boom heeft nooit onderhoud gehad 
2. De tak waarover men het heeft en men plots een ‘voortschrijdend inzicht’ heeft 

gekregen om tot kap over te gaan is:  
- een tak die een breuk heeft gekregen door blikseminslag 2 jaar geleden. De 

gemeente (onderhoud) heeft nooit naar de boom gekeken en dit dus ook niet gezien. 
Dan laat uiteindelijk de boom de tak gaan. 

- verder is er tijdens de storm op 11 aug een tak afgewaaid zoals in heel Barneveld het 
geval was, waar zelfs veel bomen zijn omgewaaid. Deze Canadese Populier staat fier 
overeind en toch heeft men plots een voortschrijdend inzicht om plots tot kap over 
te gaan. Gaat men dan de rest van de bomen in het dorp ook kappen? 

3. De jonge gezinnen zijn juist in deze wijk komen wonen door de boom en het (nu nog) 
vele groen 

4. Van de 49 handtekeningen op papier hebben maar 9 huishoudens een brief gehad 
(goede communicatie?) De heer Ossendrijver gaf telefonisch aan dat de hele buurt een 
brief heeft gehad.  
De inwoners die een brief hebben gehad hebben we gemerkt met een ‘V’ 

5. Van alle handtekeningen zijn er 180 van inwoners in Barneveld en 21 buiten Barneveld  
 
Reacties van inwoners uit de Staatsliedenwijk: 

6. Totaal geen vertrouwen, de gemeente doet toch waar ze zelf zin in hebben 
7. Ze regeren over ons hoofd heen, niet met ons.  
8. De kerk zal dit wel heel erg goed uitkomen, wel toevallig 
9. Er verdwijnen al veel bomen in deze wijk en er is er nog nooit één voor teruggekomen 



10. Wij zitten totaal niet te wachten op zo’n grote parkeerplaats in onze wijk, wij als 
inwoners maken er toch geen gebruik van, wij hebben alleen overlast door de 
evenementen die georganiseerd (gaan) worden 

11. Wij zijn juist voor het groen in deze wijk en straat komen wonen, er blijft niets van over 
12. De gemeente doet maar wat met de bomen, er zit totaal geen beleid achter 
13. We zijn totaal niet meegenomen in het herzieningsplan. Van de gemeente hoor je nooit 

wat. 
14. Wij hebben helemaal geen brief gehad over de kap van de boom 
15. Wij houden van de boom, deze stond er al voordat de eerste huizen er stonden 
16. Wie zien de boom altijd van ver, altijd vanuit onze tuin, het is een prachtige boom vol 

flora en fauna 
 

Wij vinden het erg verdrietig en treurig dat wij u op deze manier moeten laten weten wat er speelt 
onder de inwoners en vertrouwen er dan ook op dat u onze roep voor behoud van deze boom zoals 
beloofd is gehoord zal worden. 
 
Wij verzoeken u vriendelijk doch dringend ons in mee te nemen in de plannen rondom dit 
herzieningsplan zoals meerdere malen beloofd is en ons te betrekken t.a.v. het groen en de bomen 
die er staan.  
Wij wachten uw reactie af. 
 
Namens vele inwoners van de Staatsliedenwijk Barneveld, 
 
Hartelijke groet, 
 
Fam E. van Dronkelaar 
 



De Canadese Populier aan de ingang van de Hugo de Grootlaan 
Kort verslag :  bevindingen t.a.v. de gezondheid en onderhoud  

Door  :  Boomexpert de heer D. Teunissen te Barneveld.  

Datum  :  26 oktober 2020 

 

De heer Teunissen wonend te Barneveld en is bekend met deze boom. Hij is al 20 jaar werkzaam met 

bomen vooral in de gemeente Putten en is bekend met de staat van verschillende bomen in de 

gemeente Barneveld. Samen met een collega heeft de heer Teunissen de boom nader onderzocht en 

is tot de volgende conclusie gekomen:  

 

Conclusie: 

• Deze Canadese populier is een unieke monumentale boom, daar staan er niet zoveel van in 

Barneveld, eentje om zuinig op te zijn.  

• Er zit veel flora en fauna in deze boom die je in andere bomen niet ziet. Tevens zorgt de boom 

voor een gezonde natuurlijke atmosfeer in deze wijk (wind, schaduw, vochthuishouding) 

• De boom wortelt breed waardoor omwaaien niet gebeurd 

Een eik wortelt b.v. diep waardoor deze veel gevoeliger zijn voor omwaaien. 

• De takken van de Canadese Populier zijn groot en soepel, waardoor ze veel meer meebewegen 

met de wind, wat inderdaad erg imposant oogt maar toch breken ze veel minder snel af. 

Een eik bijvoorbeeld is veel stugger qua takken en breken sneller af.  

• Deze boom is nog helemaal gezond 

• De kleine schimmelplekjes in de knik van de takken hoort bij elke boom 

• Als deze boom niet onderhouden wordt, wat bij deze boom het geval is, dan laat ze van nature af 

en  toe een tak vallen. 

• Net als andere bomen, geeft deze boom af en toe rommel 

• De boom staat niet in de weg van huizen dus daarvoor is het geen gevaar 

• Bij het juist onderhouden van deze boom is het ook geen gevaar voor wandelaars, fietsers etc.  

• Bij het juiste onderhoud kan de boom nog wel nog jaren staan 

 

Advies: 

• De boom gaan onderhouden.  

Maar dan wel op de juiste manier. Vaak worden bij bomen in Barneveld de takken op de 

verkeerde manier afgezaagd waardoor er veel meer kans is op rot. Een duidelijk voorbeeld 

hiervan is de Moeras Cipres bij de Rehoboth kerk aan de Gasthuisstraat.   

• De takken van de boom op de juiste manier inkorten (2,5 a 5 meter) en er dus geen vocht in de 

gekorte takken komt, de boom haar natuurlijke vorm behoud, de kroon uitgedund wordt en dus 

niet meer zwaar is en dus geen takken af gaat stoten. 

• Omdat de wortels breed groeien, zorgen dat deze bij eventuele veranderingen bij het 

bestemmingsplan, beschermd worden, voldoende waterdoorlatend materiaal gebruikt wordt 

zodat de boom zo weinig mogelijk te lijden heeft. 

• Elke 3 a 4 jaar onderhoud is van groot belang. Hierdoor behoud je een prachtige boom die een 

gezichtsbepalend karakter heeft en geliefd is door mens en dier en meehelpt aan het klimaat in 

onze samenleving.  

 

Wilt u meer informatie of heeft u vragen, wij helpen u graag.  

Met vriendelijke groet,  

De Heer Dick Teunissen 06-20597619 



 


